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l. Mieszkaricy osiedla Pc*udnie s4 zaniepokojeni zag;ro2eniem zestrony
kierowc6w przekraczalqcych dopuszczaln4 prgdko$i na ulicy Gajowej.
Ostatnio doszlo do wypadku w rejonie skrzyzowania ulicy Wiejskiej z Gajowq.
Ta ulica qrz;ez niektorych kierowc6w jest traktowana jak obwodnica rniasta i
bardzo czgsto przekraczaj 4 znacreie dopuszc zaln4prgdko6i, Proszg o
doprowadzenie do montaiu urrydzen spowalniajqcych ruch pojazd ow oraz
wzmozonq kontrolg sfuZby ruchu drogowego Komendy Miejskiej Policji w
tym rejonie.

2. Mieszkaricy ulicy Wiqzowej prosz4 o zainstalowanie na ich ulicy prog5w
spowalniaj4cych ruch pojazd6w. Ulica ta nie posiada chodnik6w, dlatego
wyjazd z posesji czy wyjdcie pieszych na jezdnig jesr stresujqce i
niebezpieczne dla zdrowia i Lycia.

3- Uzytkownicy ulicy Swiettanej prosz4 o jej remont- Dotychczasowe miejscowe
uzupelnienie ubytk6w i wyboj6w jest nieskuteczne, dlatego konieczna jest
wymiana nawierzchni, przynaj mniej na jej naj bardziej zdegrado*anych
odcinkach.

4. Mieszkancy Michelina s4 zaniepokojeni trwaj4cq przebudowq alei Jana Pawla
II w zakresie zbyt malych rond na odc,inku od ulicy Szkolnej do ulicy
Brzezinowej. Dlugie pojazdy cig2arowe i autobusy zwycrajnie nie mieszczq
sig na zbyt matym rondzie i powodujq jego degradacjQ, czego przykladem jest
rondo przy zbiegu ulic Jana Pawla II, Brzezinowej i Zachodnie;. itOti nie 

-

wybudowano wszystkich 5 rond, jest jeszcze czas na dostoso*uni" plandw
proj ektowych do rzeczywistych potrzeb uiytkownik6w dr6g.

5. Mieszkaricy ulicy R6zinowskiej ponownie narzekaj4 na stan nawierzchni ich
ulicy, zwlaszczana zdegradowany odcinek w poblizu wjazdu do ulicy
Torunskiej- Proszg w ich imieniu o naprawg tego odcinka.
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- V kostki podbrukowej przy skwerku naprzeciwko plac6wki pocztowej. Proszq
naprawg chodnika w fym miejscu.

z,wr6cila sig do mnie z pro$bq o pomoc w kwestiijej zadluienia lokalu, kt6ry
zajmuje od ponad 30 lat. Jej zadluzenie na koniec listopada 7020r. Wynosilo
l4cznie 25,262 zl. ( dwadzie$cia pigi tysigcy dwie5cie sze$idziesiqt dwa zl.) Ta
schorowana kobieta o niskiej emeryftrze prosi prezydenta miasta o umorzenie
odsetek i deklaruje regularn4 sp*atg naleznoici gtownej w ratach.
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